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MOTIE Grasklinkers 
De gemeenteraad van Losser, in vergadering bijeen op 20 december 2022, 
 
Constaterende dat: 
 

• Er het laatste half jaar verschillen klachten van inwoners en bezoekers van onze gemeente zijn 
geweest die hinder ondervinden van wegdelen die verbreed zijn, waarvan de berm verhard is 
met gebroken puin; 
 

• Dit puin afkomstig is van bouwafval, wat o.a. bestaat uit cement, kalk en andere fijne stoffen 
zoals vliegas; 

 
Overwegende dat: 
 

• Puinstof zeker in droge periodes opwaait en neerdaalt in de nabije omgeving, wat hinderlijk is en 
schadelijk kan zijn voor de gezondheid voor omwonenden, maar ook zeker voor andere 
weggebruikers, en zeker ook voor vee en weidevogels;  
 

• Er in bermen welke verhard zijn met puin op den duur vaak geulen, kuilen en oneffenheden 
ontstaan, wat hinderlijk is en gevaarlijk kan zijn voor het wegverkeer. Dat gebeurt niet alleen bij 
droge maar ook bij natte periodes; 
 

Roept het college op:  
 

1. Voor de raad inzichtelijk te maken of er versneld /gefaseerd puin langs wegen vervangen kan 
worden door grasbetonklinkers; 

 
2. De kosten inzichtelijk te maken als we versneld grasbetonklinkers zouden willen toepassen  

langs onze wegen; 
 

 
en gaat over tot de orde van de dag.  
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